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  Mogilno, dnia 12.12.2024 r. 

WFE.271.19.1.4.2024.WFE  

Dotyczy postępowania pn. „Zagospodarowanie przestrzeni publicznej przy ul. Padniewskiej                               

w Mogilnie”.          

Postępowanie prowadzone jest w trybie podstawowym bez negocjacji (art. 275 pkt 1 p.z.p.) o wartości 

zamówienia nie przekraczającej progów unijnych o jakich stanowi art. 3 ustawy z 11 września 2019 r. – 

Prawo zamówień publicznych (Dz. U. z 2024 r. poz. 1320).  

 

ODPOWIEDZI NA PYTANIA WYKONAWCÓW 

Informuje się, że do Zamawiającego wpłynęły zapytania o wyjaśnienie treści SWZ.  

Działając na podstawie art. 284 ust 2 i ust. 3 ustawy z 11 września 2019 r. – Prawo zamówień 

publicznych (Dz. U. z 2024 r. poz. 1320) – dalej p.z.p. treść zapytań wraz z wyjaśnieniami Zamawiający 

udostępnia, bez ujawniania źródła zapytania, na swojej stronie internetowej www.bip.mogilno.pl oraz na 

Platformie Zakupowej pod adresem https://platformazakupowa.pl/pn/mogilno   

Pytanie 1 

Czy Zamawiający potwierdza, że na ścieżce tranzytowej przewidzianej do ruchu pojazdów należy 

zastosować kostkę o grubości 6 cm? Zgodnie z zaleceniami producentów kostka o grubości 8 cm jest 

rekomendowana dla nawierzchni narażonych na ruch kołowy. 

Odpowiedź:  

Dla samochodów o dopuszczalnej masie (d.m.c.) 3,5 tony wystarczy kostka grubości 6 cm. Projekt 

dopuszczał na ścieżce tranzytowej ruch samochodów obsługi komunalnej lub sporadyczny karetki 

pogotowia.  Waga samochodu Żuk ok.1000-1500kg, karetki pogotowia 3500 kg. Pojawiły się w ostatnich 

miesiącach karetki o wadze 4000 kg.  

Pytanie 2 

Czy Zamawiający może doprecyzować zapis dotyczący grubości gruntu rodzimego? Jak należy 

interpretować wymóg wymiany gruntu nośnego na głębokość 30 cm w przypadku projektowanego nasypu? 

Czy wymiana dotyczy wyłącznie podłoża pod nasypem, czy też należy ją uwzględnić na całym obszarze 

inwestycji, niezależnie od istniejącego gruntu rodzimego? 

Odpowiedź:  

Wymiana gruntu dotyczy wyłącznie podłoża pod nasypem. 

Pytanie 3 

Czy Zamawiający może doprecyzować, co dokładnie rozumie przez ulepszenie gruntu na głębokość 20 cm 

pod nawierzchniami gruntowymi? Czy należy wykonać wymianę istniejącego gruntu, czy też grunt należy 
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wzmocnić poprzez mechaniczne zagęszczenie istniejącej warstwy? Jeśli ulepszenie obejmuje 

wprowadzenie dodatkowych materiałów, prosimy o wskazanie ich rodzaju oraz metody wykonania prac. 

Odpowiedź:  

Należy usunąć wierzchnia warstwę gruntu na całej trasie ścieżki (humusu) grubość do ustalenia ok.20 - 

30cm. W projekcie uzyskany humus przewidziano do wbudowania w wyniesienia zaprojektowane przy 

granicach działek zabudowy jednorodzinnej. Następnie, zachowując wymagane projektowane rzędne ścieżki 

należy: 

- w przypadku, gdy konieczny jest nasyp – należy go wykonać i zagęścić do wymaganego IS,, 

- gdy obniżenie terenu – wykonać wykop i też zagęścić. 

Pytanie 4 

Czy Zamawiający może potwierdzić, ile hydrantów ogrodowych należy uwzględnić w realizacji – 19 sztuk, 

zgodnie z opisem, czy 21 sztuk, zgodnie z legendą rysunku PZT wod-kan? 

Odpowiedź: 

Zaprojektowano 21 hydrantów ogrodowych. 

Pytanie 5 

Proszę o udostępnienie szczegółowych informacji dotyczących warstwy ścieralnej z asfaltobetonu. Czy 

kolory szary i czerwony, wskazane w PZT, mają być uzyskane poprzez zewnętrzne malowanie nawierzchni, 

czy poprzez zastosowanie wewnętrznego barwnika w betonie asfaltowym? Dodatkowo prosimy o 

udostępnienie specyfikacji technicznej dotyczącej tego zakresu. 

Odpowiedź:  

Kolor należy uzyskać poprzez barwienie w masie warstwy ścieralnej z zastosowaniem pigmentów. 

Pytanie 6 

Proszę o podanie specyfikacji technicznej stołu biesiadnego (1 kpl.) oraz ławek typu warszawskiego (3 szt.), 

ujętych odpowiednio w poz. 235 oraz poz. 236 przedmiaru robót w branży budowlanej. W szczególności 

proszę o przesłanie projektu technicznego, informacji o materiałach, z jakich mają być wykonane oraz 

dokładnych wymiarów. Dodatkowo proszę o wskazanie lokalizacji, w której przewidziano ich montaż. 

Zwracam uwagę, że na planie zagospodarowania terenu (PZT) wskazano stoły biesiadne/piknikowe 

związane z pozycją 69 w przedmiarze robót – proszę o wyjaśnienie ewentualnych rozbieżności. 

Odpowiedź:  

W przedmiarze nie występuje poz. 235 oraz 236, a w opisie nie ma ławek typu warszawskiego.  

Tak, na planie wskazano lokalizację stołów biesiadnych.  

 

 

 

           Kierownik Zamawiającego 
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